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Zápisnica  
z 5. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Bajerovce,  

konaného dňa 23. 6. 2023 
__________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:        Michal Sekerák, starosta obce 

                         Poslanci: Peter Sekerák, Michal Kormoš, Peter Palgut,  Michal Pjecha, Anna  

                         Prihodová 

Neprítomní:   - 

Ďalší prítomní:  Jozef Korínek, hlavný kontrolór obce, Marta Lichvarčíková, prac. OcÚ,  

 

PROGRAM  : 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

4. a) Návrh záverečného účtu obce za rok 2022 

b) Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu za rok 2022 

5. Rozpočtové opatrenie obce 

6. Schválenie zriaďovacej listiny DHZO 

7. Prerokovanie návrhu zámeny pozemkov pri OcÚ 

8. Rôzne 

9. Záver  

 

K bodu 1. Otvorenie 

     Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Michal Sekerák. Privítal všetkých 

prítomných. Poslanec Peter Sekerák sa ospravedlnil, že na zasadnutie bude meškať. Starosta 

skonštatoval, že štyria poslanci sú prítomní a obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

 

K bodu 2. Schválenie programu rokovania 

     Starosta uviedol program rokovania. Návrhy na zmeny programu neboli prednesené a tak 

starosta požiadal o schválenie programu.  

 

Hlasovanie:     za:     4 (Kormoš Michal, Palgut Peter, Pjecha Michal,  Prihodová Anna)        

                         proti :        0                                

                         zdržal sa:   0                                  

                         neprítomní pri hlasovaní:  0 

   

K bodu č. 3 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

Overovatelia zápisnice: Anna Prihodová, Michal Pjecha 

Návrhová komisia:        Anna Prihodová, Michal Kormoš, Peter Palgut 

Zapisovateľka:               Marta Lichvarčíková 

 

Hlasovanie:      za:    4 (Kormoš Michal, Palgut Peter, Pjecha Michal,  Prihodová Anna)        

                          proti :        0                                

                          zdržal sa:   0                                  

                          neprítomní pri hlasovaní:  0 
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K  bodu 4. a) Návrh záverečného účtu obce za rok 2022 

                   b) Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu za rok 2022 

     Starosta obce vyzval hlavného kontrolóra o predloženie jeho stanoviska k návrhu 

záverečného účtu za rok 2022. Počas predkladania stanoviska hlavným kontrolórom časti 

“Hodnotenie plnenia rozpočtu príjmov“ sa na zasadnutie obecného zastupiteľstva dostavil 

poslanec Peter Sekerák. Starosta konštatoval, že piati poslanci sú prítomní a Obecné 

zastupiteľstvo je uznášania schopné. Hlavný kontrolór pokračoval v predkladaní stanoviska. 

Následne starosta predložil návrh záverečného účtu, ktorý mali poslanci zaslaný ako materiál 

na preštudovanie doma. Uviedol tiež, že návrhy a pripomienky k návrhu záverečného účtu 

počas doby zverejnenia na úradnej tabuli a na webovom sídle neboli podané. Po prerokovaní 

tohto bodu predložila návrhová komisia návrh uznesenia. 

 

Uznesenie č. 1/2023/5.4 

Obecné zastupiteľstvo v Bajerovciach 

v súlade §11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

a) berie na vedomie 

stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu za rok 2022 

 

b) schvaľuje 

1. záverečný účet obce a celoročné hospodárenie obce za rok 2022 bez výhrad 

2. použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu vo výške 

2 966,32 EUR 

 

Hlasovanie:        za:  5 (Kormoš Michal, Palgut Peter, Pjecha Michal, Prihodová Anna,  

                                       Sekerák Peter)        

                            proti :        0                                

                            zdržal sa:   0                                  

                            neprítomní pri hlasovaní:  0  

 

 

K bodu 5. Rozpočtové opatrenie obce 

     V úvode tohto bodu predložila p. Lichvarčíková, pracovíčka OcÚ návrh na použitie 

rezervného fondu vo výške 1 465,32 eur na úhradu vyhotoveného geometrického plánu na 

majetkoprávne vysporiadanie ciest. Následne predložila rozpočtové opatrenie č. 5/2023, ktoré 

sa týkalo navýšenia príjmov, k tomu naviazané výdavky a tiež presuny medzi položkami.  

Po prerokovaní návrhová komisia predložila návrh na uznesenia. 

 

Uznesenie č. 2/2023/5.5 

Obecné zastupiteľstvo v Bajerovciach 

a) schvaľuje 

1. použitie rezervného fondu vo výške 1 465,32 eur na úhradu vyhotoveného geometrického 

plánu na majetkoprávne vysporiadanie ciest 

2. zmenu rozpočtu obce vykonanú rozpočtovým opatrením č. 5/2023 podľa § 14 ods. 2 písm. 

a) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

 

 Hlasovanie:     za:    5 (Kormoš Michal, Palgut Peter, Pjecha Michal,  Prihodová Anna,  

                                       Sekerák Peter)         

                         proti :        0                                

                         zdržal sa:   0                                  

                         neprítomní pri hlasovaní:  0 
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K bodu 6. Schválenie zriaďovacej listiny DHZO 

     Zriaďovaciu listinu Dobrovoľného hasičského zboru obce mali poslanci zaslanú ako 

materiál doma na preštudovanie. Po prerokovaní tohto bodu návrhová komisia predložila 

návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 3/2023/5.6 

Obecné zastupiteľstvo v Bajerovciach 

a) schvaľuje 

zriadenie Dobrovoľného hasičského zboru obce Bajerovce 

 

Hlasovanie:     za:    5 (Kormoš Michal, Palgut Peter, Pjecha Michal,  Prihodová Anna,  

                                      Sekerák Peter)         

                         proti :        0                                

                         zdržal sa:   0                                  

                         neprítomní pri hlasovaní:  0 

   

K bodu 7. Prerokovanie návrhu zámeny pozemkov pri OcÚ 

     Starosta predložil na prerokovanie návrh zámeny pozemkov pri obecnom úrade. Jedná sa o 

pozemok za obecným úradom, ktorej vlastníkom je Ján Kormoš a pozemok za budovou 

hasičskej zbrojnice. Starosta otvoril k tomuto bodu diskusiu. Poslanci zobrali návrh starostu 

na vedomie s tým, že budú brať do úvahy aj ďalšie možné riešenia. V budúcnosti sa riešením 

tohto návrhu budú zaoberať.  Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 4/2023/5.7 

Obecné zastupiteľstvo v Bajerovciach 

a) berie na vedomie 

informáciu o mienenej zámene pozemkov pri OcÚ 

 

Hlasovanie:     za:    5 (Kormoš Michal, Palgut Peter, Pjecha Michal, Prihodová Anna,  

                                      Sekerák Peter)         

                         proti :        0                                

                         zdržal sa:   0                                  

                         neprítomní pri hlasovaní:  0 

 

K bodu 8. Rôzne 

     V tomto bode rokovania sa o slovo prihlásil starosta obce. Uviedol, že je treba v rámci 

vysporiadania pozemkov v rámci „Cyklotrasy Bajerovce-Vislanka“ určiť cenu za kúpu 

pozemku alebo prenájom pozemku. Starosta dal návrh na cenu pri kúpe pozemku vo výške 

0,15 eur/1 m2 a cenu pri prenájme pozemku vo výške 0,10 eur/1 m2. Ceny za kúpu alebo 

prenájom pozemkov by sa vlastníkom vyplácali od nasledujúceho mesiaca po kolaudácii 

stavby. Starosta otvoril k tomuto návrhu diskusiu. Po prerokovaní návrhu poslancami dala 

návrhová komisia návrh na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 5/2023/5.8 

Obecné zastupiteľstvo v Bajerovciach 

a) schvaľuje 

výkup pozemkov pod Cyklotrasou Bajerovce – Vislanka v cene 0,15 eur/1 m2 alebo prenájom 

pozemkov pod Cyklotrasou Bajerovce – Vislanka v cene 0,10 eur/1 m2, od nasledujúceho 

mesiaca po kolaudácii stavby 
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Hlasovanie:     za:    5 (Kormoš Michal, Palgut Peter, Pjecha Michal,  Prihodová Anna,  

                                      Sekerák Peter)         

                         proti :        0                                

                         zdržal sa:   0                                  

                         neprítomní pri hlasovaní:  0 

 

     Ďalej v tomto bode rokovania starosta obce informoval poslancov o zmene územného 

plánu, na ktorý je možné požiadať o dotáciu v roku 2024. Jedná sa hlavne o zmenu územného 

plánu čo sa týka stavebných pozemkov. Informoval tiež poslancov o príprave festivalu a o 

realizácii projektu „Viacúčelové športové ihrisko“,  na ktorý bola schválená dotácia z Výzvy 

PSK 2022. Realizácia prebehne na budúci týždeň od pondelka 26.6.2023. 

     Ďalšie návrhy na prerokovanie neboli navrhnuté a tak starosta ukončil tento bod rokovania. 

   

K bodu 12. Záver 

     Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. 

Zapísala: Marta Lichvarčíková      

 

 

                                               

                                                                                             ....................................................                                                                                                                       

                                                                                               Michal Sekerák, starosta obce 

Overovatelia:  

Anna Prihodová                                                                     ............................................... 

 

Michal Pjecha                                                                         ................................................ 

 

 

 


